









1 吉隆坡 ズ 清迈

集合于吉隆坡国际机场,飞往清迈。

□ 湄卡运河

您可以漫步并拍摄有趣的照片;因此,它已经成为游客在清迈的打卡圣地。

△ 康托克帝王餐宴

品尝传统美食,体验兰那王朝时期的帝王 级晚宴!

季节安排

★赏樱花:

- ★坤昌阡(1月15日-31日) **开花的状况会因气候或季节的 因素而有所更改,敬请见谅
- ₩ 晚餐:康托克帝王餐宴
- Cross感应第西姆酒店或同级

2 清迈

🖺 大象护理营

与大象近距离接触, 喂食并与它们互动。

🖰 长颈村

它以当地人的脖子上套铜圈, 一年一个铜圈, 使脖子拉长而闻名。

🖰 帕丘

到帕丘峡谷冒险,这里被誉为"泰国大峡谷"。欣赏并拍摄峡谷的自然岩石地貌。

△ 清莱温泉

将脚趾浸入温暖的天然硫磺温泉之中,享受悠闲。也可以买鸡蛋和鹌鹑蛋来煮。

☆ 中寺 「打卡点」

俗称白庙,是泰国著名艺术家设计,寺庙整体以素白色为地,与泰国的传统寺庙不同。象征着佛陀的纯洁和佛的智慧照耀着全宇宙。

△ 淮普拉康寺

泰国最大的观音,约80米高,中泰式风格,巨大的观音周围围绕各种佛像,泰国人相信,凡是来这里朝拜的都会得到健康,事业,财运上的成功。

營 龙苏町寺 図 打卡点

这座寺庙最重要的是其宏伟的蓝色内部装饰,以及一尊象征灵魂的白色大佛。

🖰 清莱夜市

- ▶ 早餐: 酒店 | 午餐 | 晚餐
- 康巴塔纳殖民地酒店或同级

4 清莱 - 190公里 - 清迈

🛗 美塞(泰缅边界)

一个游客不能错过的购物天堂。与缅甸的大其力仅隔着一道美塞河,有桥连接两地。游客也可以步行过境到缅甸,但需要 先获得边境通行证。

🛗 金三角(含船游湄公河)

是泰国、缅甸、寮国的交界地区,早期这 里因毒品和犯罪猖獗,而有黑暗金三角之 称。

△ 天空步道

登上步道能饱览泰、缅、寮,同时俯瞰着整 個湄公河。

- ▼ 早餐: 酒店 | 午餐 | 晚餐
- Cross感应第西姆酒店或同级

5 清迈 ズ 吉隆坡

□清迈护城河,三王铜像,大塔寺

🛗 双龙寺(含单程缆车)

泰国著名的佛教圣地。金黄色佛塔在蓝天白云的辉映之下闪耀着动人的色泽,是清迈最知名的佛寺之一,更可于于观景台俯瞰清迈市区的美丽景致。

送往机场,返回温暖的家。

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。



KUALA LUMPUR 🛪 CHIANG MAI

Assemble in Kuala Lumpur International Airport for flight to Chiang Mai.

🛗 Khlong Mae Kha

You can stroll and take interesting pictures; therefore, it has become a chic spot for visitors in Chiang Mai.

🛗 Khantoke Dinner

Enjoy a traditional northern Thai meal. Experience the Emperor's Banquet from the Lanna Kingdom era.

SEASONAL ARRANGEMENTS

- ★ Sakura blossom:
- ★Baan Khun Chang Khian (15 31 Jan)

*Blooming conditions are subjected to weather or season change. Your understanding is appreciated.

Dinner: Khum Khantoke

Cross Vibe Chiang Mai Decem Hotel or similar

CHIANG MAI

🛗 Elephant Care Camp

Get up close with the elephants while feeding and interacting with them.

The Long Neck Village

Which became known for its villagers with long necks stacked with gold rings.

Pha Chor

Go on an adventure in Pha Chor Canyon, known for being the "Grand Canyon of Thailand". Enjoy taking scenic photos of the natural rock formations in Pha Chor Canyon.

Chiang Mai Night Market

- Breakfast: Hotel | Lunch | Dinner
 - Cross Vibe Chiang Mai Decem Hotel or similar

CHIANG MAI - 190km -**CHIANG RAI**

Mae Kachan Hot Spring

Just dip your legs in the hot mineral water and let a feeling of calm take over your mind. Also, buy baskets of chicken or quail eggs to boil.

Wat Rong Khun Inst

Also known as White Temple, is one of the most famous tourist attractions in Thailand. Wat Rong Khun is a unique temple that stands out through the white color and the use of pieces of glass in the plaster, sparkling in the sun.

🛗 Wat Huay Pla Kang

The largest Guanyin statue in Thailand, approximately 80 meters tall, is in a blend of Thai and Chinese architectural styles. Around the enormous Guanyin, various Buddha statues are situated. Thai people believe that anyone who comes here to worship will receive blessings of health, career success, and financial fortune.

Wat Rong Suea Ten Instagrammable Spot

This temple is above all its magnificent blue interior with a large white Buddha that marks the spirits.

Chiang Rai Night Market

- 🏋 Breakfast: Hotel | Lunch | Dinner
- Khamthana Colonial Hotel or similar

CHIANG RAI - 190km -CHIANG MAI

🛗 Mae Sai (Thai Burma boarder)

One of the shopping area that no tourist should miss. Located at the border with Tachileik, Myanmar, a bridge connecting two places. Tourists who come here can also walk across the border to Myanmar but need to get a border pass first.

Golden Triangle (Include Boat Ride Along Mae Khong River)

The wonder of Golden Triangle is the visit to 3 countries: Thailand, Myanmar, and Laos, in one place. In the past, Golden Triangle was the world's largest source of drug trafficking owing to its privileged location attached to many.

🛗 Sky Walk

Climbing the trail allows you to enjoy panoramic views of Thailand, Myanmar, and Laos while overlooking the entire Mekong

- Breakfast: Hotel | Lunch | Dinner
- Cross Vibe Chiang Mai Decem Hotel or similar

CHIANG MAI * **KUALA LUMPUR**

City Moat, Three King Monument, Chedi **Luang Temple**

Wat Phra That Doi Suthep (Include One

Way Cable Car) One of the most important temples in Chiangmai. The structure is an incredible piece

of architecture and skilled craftsmanship. The view of Chiang Mai from here is just phenomenal as well.

Transfer to airport for your flight back home with unforgettable memories.

Sequence of the itinerary is subject to change



泰式按摩120分钟 泰铢 600/人 缅甸大其力市区游 泰铢 1600/人 Thai Massage 120mins Myanmar Tachilek City Tour THB 600 per person THB 1600 per person

行程亮点 HIGHLIGHTS

💟 特点: 帕丘峡谷 | 清莱天空步道 | 淮普拉康寺(观音庙)

SPECIAL: Pha Chor Canyon | Chiang Rai Sky Walk | Wat Huay Pla Kang (Goddess of Mercy)

◎ 景点: 湄卡运河 | 菜坤寺 | 龙苏町寺 | 美塞 (泰缅边界) | 双龙寺

ATTRACTIONS: Khlong Mae Kha | Wat Rong Khun | Wat Rong Suea Ten | Mae Sai (Thai Burma boarder) | Wat Phra That Doi Suthep

☞ 体验:喂食大象和互动 | 船游湄公河

EXPERIENCE: Feeding and Interacting with Elephant | Boat Ride Along Mae Khong River

一 美食: 康托克帝王餐宴 | 泰式咖喱面 | 道地北泰风味

GOURMET: Khum Khantoke | Khao Soi (Thai coconut curry noodle) | Authentic Northern Thai Cuisine







护照或签证 – 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起),并且取得必要的签证和准证。 旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

- 1. 行程、膳食、酒店住宿和交诵可能会有所更动、恕不另行诵知。
- 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间,UVSB将保留更改或取消行程的权利。
- 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介,出现任何形式的印刷失误或遗漏,本公司一概不负责,并且保 3. 留更正的权利。
- 每位参与UVSB团的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如:交通延 误/取消、疾病、天气、示威、战争等等),因而引发额外支出的问题,UVSB一概不负责,旅客需自 行负责额外的费用。
- 详情条规,请参阅单据背页或浏览 https://ubingo.my/home/terms.php
- 以上图片仅供参考,请以实物为准。

备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd。

泰国闭 - 附加条规

- 所有行程以中文讲解为主。 如预订三人间,提供的额外床垫为滚动式折叠床。
- 3. 团费仅适用于大马公民,外国公民则需缴付额外费用。

Tentative Flight Details - Subject to Change

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired. Travel Insurance - It's essential that you take out comprehensive travel insurance before travel.

- Itineraries, meals, hotels, and transportation are subject to change without prior notice.
- UVSB reserves the right to make changes to or cancel the ilinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure. 3. UVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media
- where such information may be presented; UVSB reserves the right to make corrections as required. Every person participating in UVSB's tours shall travel at his/her own risk, UVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any
- transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.

 For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://ubingo.my/home/terms.php
- 6. All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.

Thailand Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin.
- For booking triple-share rooms please note that additional bed is based on "roll-away" bed.
- Tour fare quoted is for MALAYSIAN, the non-Malaysian surcharge applied

For Agent Use Only:

Updated Date: OCT 2023